

Contract No. HY/2014/08
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei East

Contract No. HY/2014/20
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West

21 June – 5 July 2019

YMT – Used Book Recycling Campaign
(World Vision Hong Kong)

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei project team participated the “Used Book Recycling Campaign” organized by World Vision. The project team collected 75 used books between 21 June and 5 July 2019 and the books were donated to World Vision. World Vision put the collections to a charity sale in late July and early August to raise funds for their early childhood education project in Guangxi and Shaanxi Provinces.

油麻地 – 舊書回收義賣大行動
(香港世界宣明會)

中九龍幹線－油麻地工程團隊於 2019 年 6 月 21 日至 7 月 5 日參與由宣明會舉辦的「舊書回收義賣大行動」，一共收集了 75 本舊書並捐贈給宣明會。宣明會於 7 月尾至 8 月初將收集了的舊書作慈善義賣，為該機構於廣西省和陝西省的幼兒教育項目籌款。



Used books collected in CKR-YMTE Site Office
在中九龍幹線－油麻地東工程工地辦事處收集的舊書



Used books collected in CKR-YMTW Site Office
 在中九龍幹線 - 油麻地西工程工地辦事處收集的舊書



Colleague donated his book
 同事踴躍捐「書」



Charity sale of used books by World Vision
宣明會舊書慈善義賣